
PROTOKÓŁ Nr XXIV/08 
z XXIV sesji Rady Miasta Szczecinek  
odbytej w dniu 27 października 2008r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 
 

Stan Radnych – 21, spó źniony radny Wiesław Drewnowski. 
Początkowo obecnych- 20, po przystąpieniu do realizacji pkt 14 porządku obrad, obecnych -21 radnych. 

 
Godzina rozpocz ęcia: 10:00. 

 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji.  
3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  
4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie Miasta Szczecinek na 2008rok. 
5. Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców na terenie Miasta Szczecinek. 
6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 
7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 
8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 
9. Uchwała w sprawie określenia zasad wnoszenia i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta 

Szczecinek. 
10. Uchwała w sprawie przyjęcia od Powiatu Szczecineckiego zadań w zakresie prowadzenia powiatowej 

biblioteki publicznej. 
11. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 
12. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 

podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. 
13. Uchwała w sprawie organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu Dla 

Bezdomnych „Zacisze”. 
14. Uchwała w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 

zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu dla pracowników Zakładu BudŜetowego 
Szkół i Przedszkoli w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu dla pracowników zatrudnionych w szkołach 
i przedszkolu, prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XVII/163/04 Rady Miasta Szczecinek z dnia 14 czerwca 2004r. 
w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

17. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie nieruchomości stanowiących 
własność Miasta Szczecinek. 

18. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
19. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 
20. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 
21. Uchwała w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Rady Miasta Szczecinek Nr XLIII/410/06 

z dnia 4 października 2006r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru „Koszalińska-1” w Szczecinku. 

22. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Mierosławskiego” 
w Szczecinku. 

23. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
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24. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
25. Wnioski i zapytania Radnych. 
26. Zamknięcie  sesji. 
 
Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję. 
 
Ad. 2.   
Protokół  z XXIII sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty  jednogłośnie 20 głosami „za”. 
 
Ad. 3.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− stwierdził, Ŝe na sali obrad nie ma przedstawicieli Rady Osiedla. 
 
Ad.4.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zaprosił radnych do dyskusji nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− proponowane zmiany w budŜecie Miasta polegają na zwiększeniu dochodów o 95.000 zł z tytułu wpływów 

z mandatów nakładanych przez StraŜ Miejską, 
− oraz zbilansowaniu tej  kwoty po stronie wydatków. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/261/08 
w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie Miasta Szczecinek na 2008 rok. 

Ad. 5.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− przypomniał uzasadnienie uchwały, 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  
 
W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/262/08 
w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy de minimis dla przedsi ębiorców 

na terenie Miasta Szczecinek. 
 

Ad. 6.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− odczytał uzasadnienie uchwały, dotyczącej długoterminowego kredytu na kwotę 5 mln zł z okresem spłaty 

w latach 2009-2011, 
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− otworzył dyskusję. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− kolejne trzy punkty porządku obrad dotyczą uchwał w sprawie trzech długoterminowych kredytów, 
− zasadność zaciągnięcia kredytu na zakup udziałów w Spółce „Szpital w Szczecinku” oraz na sfinansowanie 

zadania inwestycyjnego nie budzi zastrzeŜeń, 
− pytanie natomiast do Skarbnika Miasta, czy zaciągnięcie kredytu na działalność bieŜącą nie jest 

niepokojące? 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− w budŜecie Miasta na 2008r. przewiedziano deficyt w wysokości 18 mln zł, 
− obecnie planuje się zaciągnięcie łącznie kredytów na pokrycie tego deficytu w 2008r. w wysokości tylko ok. 

9 mln zł, 
− w budŜecie dosyć optymistycznie, ale wówczas zasadnie, załoŜono sprzedaŜ majątku Miasta w specjalnej 

strefie ekonomicznej, 
− nie ma jednak powodów do niepokoju. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− trzy kredyty na łączną kwotę  prawie 10 mln zł to kwota istotna dla Miasta, 
− czy biorąc pod uwagę kryzys gospodarczy na świecie rzeczywiście zachodzi konieczność brania tych 

kredytów?, 
− gdzie będą one zaciągnięte?, 
− na jakich warunkach?, 
− nie ma zastrzeŜeń co do dotychczas zaciągniętych kredytów i poŜyczek, ale czy kolejne zadłuŜanie się jest 

bezpieczne dla finansów Miasta? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− zaciągnięcia kredytu nie powinno się traktować jako zagroŜenia dla finansów Miasta, 
− radni wcześniej uchwalili deficyt budŜetowy na 2008r. zakładając przy tym moŜliwość zaciągnięcia kredytu 

do kwoty 18 mln zł, 
− proponowana uchwała jest realizacją w/w uchwały budŜetowej, 
− wcześniej były podstawy spodziewania się przychodów ze sprzedaŜy mienia w specjalnej strefie 

ekonomicznej,  przed końcem roku nie da się jednak precyzyjnie ustalić czy te dochody będą, czy nie, 
− są natomiast inne wpływy, wcześniej nie planowane, 
− dlatego nie trzeba brać zaplanowanych 18 mln zł kredytu,  
− są dodatkowe wpływy z kontraktu wojewódzkiego na dofinansowanie w 50% dwóch inwestycji: hali przy 

ul.Wiatracznej i Regionalnego Centrum Tenisowego, 
− w budŜecie było załoŜenie, Ŝe Miasto sfinansuje te inwestycje w 100%, 
− ponadto będą większe niŜ zakładano wpływy z tytułu podatków, 
− obecnie wszystko jest w porządku, 
− kredyty zaciągane będą na zasadzie przetargu, dopiero po podjęciu proponowanych uchwał, 
− dotychczas kredyty były brane na jak najkrótsze okresy, nowa koncepcja przewiduje kredyty 

długoterminowe. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− pytanie do Skarbnika Miasta, czy Miasto ma lokaty w bankach? 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− Miasto nie ma juŜ lokat w bankach,  
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− miało lokaty do zeszłego miesiąca, 
− obecnie Miasto obraca środkami na bieŜąco, 
− odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Bratkowskiego wyjaśnił, Ŝe kredyty zostaną zaciągnięte w tym 

banku, który zaproponuje najkorzystniejsze koszty obsługi kredytu. 
 
Roman Matuszak radny: 
− prawda leŜy po środku, 
− nie naleŜy być ani zbyt wielkim optymistą, ani pesymistą, 
− te kredyty nie wstrząsną finansami Miasta, poniewaŜ Szczecinek ma spore zasoby, 
− wątpliwość budzi jednak zaciągnięcie kredytu na finansowanie działalności bieŜącej, 
− co to właściwie oznacza?, to znaczy, Ŝe Miasto na sfinansowanie działalności bieŜącej musi posłuŜyć się 

kredytem, 
− nie będzie to złe rozwiązanie, jeśli nie powtórzy się w przyszłym roku i latach następnych, jednorazowo to 

nic złego, 
− przy projektowaniu budŜetu na 2009r. trzeba więc zachować znacznie większą ostroŜność przy szacowaniu 

przychodów, poniewaŜ wydatki bieŜące jest dość trudno przyciąć, 
− jeśli chodzi o kredyt na zakup udziałów w Spółce „Szpital w Szczecinku” to w Klubie Radnych 

Szczecineckiej Wspólnoty Samorządowej oraz Prawa i Sprawiedliwości są róŜne zdania, 
− to nie jest zadanie własne Miasta, 
− Burmistrz jest w tej kwestii niekonsekwentny, zdaniem Burmistrza Ŝłobek nie jest zadaniem własnym Miasta 

a szpital tak. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− czy koszty obsługi dotychczas zaciągniętych kredytów zwiększą się ze względu na zmianę wartości 

złotówki? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− odnosząc się do wypowiedzi radnego Romana Matuszaka wyjaśnił, Ŝe w połowie roku Miasto miało na 

lokatach bankowych ok. 9-10 mln zł, 
− pieniądze z lokat zostały wydane na inwestycje, to jedynie kwestia kolejności,  
− tytuł wzięcia kredytu nie ma znaczenia, kredyt ma zbilansować budŜet zgodnie z wydatkami, 
− jeśli chodzi o szpital to radni juŜ wcześniej wyrazili zgodę na zakup udziałów i dziś jest to realizowane. 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Bratkowskiego wyjaśnił, Ŝe przy poprzednich kredytach WIBOR 

(wysokość oprocentowania poŜyczek) wynosił 4,38, 
− obecnie WIBOR waha się od 6,58 do 6,52, 
− Szczecinek obecnie ma dobrą sytuację i jako kredytobiorca jest atrakcyjny dla banków, 
− jeśli chodzi o kredyt w wysokości 5 mln zł na wydatki bieŜące, to w duŜej mierze środki te zostaną 

przekazane do ZGM, 
− w przyszłym roku Miasto obejmie zwiększone udziały kapitałowe w w/w spółce, 
− po zakończeniu inwestycji realizowanych przez ZGM zostanie to przekształcone w kapitał Miasta. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 
− zaciągnięcie kredytu nie budzi obaw radnych, w tym radnych PO, 
− kryzys światowy nie przekłada się na sytuację finansową Miasta, 
− Klub Radnych Platformy Obywatelskiej będzie głosował za przyjęciem proponowanych uchwał kredytowych. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
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− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty trzech kolejnych proponowanych uchwał,  
− w tym jednogłośnie 5 głosami „za” projekt uchwały dotyczącej zaciągnięcia kredytu w wysokości 5 mln zł,  
− 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” projekt uchwały dotyczącej kredytu w wysokości 3 mln zł, 
− i jednogłośnie 5 głosami „za” projekt uchwały dotyczącej kredytu w wysokości 2 mln zł. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały dotyczącej kredytu 

w wysokości 5 mln zł na lata 2009-2011.  
 
W głosowaniu jawnym Rada  Miasta 15 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 
„sprzeciwu” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/263/08 
w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu.  

 
Ad. 7 i ad. 8.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na to, Ŝe dyskusja nad projektami obu uchwał odbyła się juŜ przy realizacji poprzedniego punktu 

porządku obrad oraz z uwagi na brak dalszych uwag i pytań, przystąpił do kolejnego przegłosowania 
poszczególnych uchwał. 

 
Uchwała dotycząca kredytu na kwotę 3 mln zł na lata 2010-2014: 
W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/264/08 
w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu. 

 
Uchwała dotycząca kredytu na kwotę 2 mln zł na lata 2009-2018: 
W głosowaniu jawnym Rada  Miasta 16 głosami „za” , przy 3 głosach „sprzeciwu” i 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/265/08 
w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu. 

 
Ad. 9.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− odczytał uzasadnienie uchwały, 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
− zwrócił uwagę na błąd literowy (nie merytoryczny) w paragrafie 1 pkt 3 w wyrazie „uzuskaniu”, 
− powinno być „uzyskaniu”. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
Podczas głosowania salę obrad opuścił radny Ryszard Kabat, który powrócił dopiero po tym glosowaniu. 
 
W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/266/08 
w sprawie okre ślenia zasad wnoszenia i zbywania udziałów i akcji p rzez Burmistrza Miasta Szczecinek. 
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Ad. 10.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− odczytał uzasadnienie projektu uchwały, 
− otworzył dyskusję. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 
Podczas głosowania salę obrad opuścił radny Jerzy Kania, który powrócił dopiero po tym glosowaniu. 
 
W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/267/08 
w sprawie przyj ęcia od Powiatu Szczecineckiego zada ń w zakresie prowadzenia  

powiatowej biblioteki publicznej.  
 

Ad. 11.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały, 
− zwrócił się z pytaniem do mecenasa Czesława Podkowiaka, czy najpierw powinien być przyjęty Statut 

MOPS a następnie uchwała upowaŜniająca Kierownika MOPS, czy odwrotnie? 
 
Czesław Podkowiak mecenas: 
− najpierw powinno się odbyć głosowanie nad Statutem, 
− w uzasadnieniu uchwały dotyczącej Statutu zamiast zwrotu „w związku z udzieleniem Kierownikowi MOPS 

(…) upowaŜnienia”, powinno być „w związku z zamiarem udzielenia Kierownikowi MOPS (…) 
upowaŜnienia”. 

 
Danuta Kadela Wiceprzewodnicz ąca Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 
− projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/268/08 
w sprawie przyj ęcie zmian w Statucie Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 
Ad. 12.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Bogumił Kłyk radny: 
− zwrócił się z pytaniem do Pani Kierownik MOPS na czym polegają działania podejmowane wobec dłuŜników 

alimentacyjnych? 
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− jaka to skala problemu w Szczecinku? 
− jakie moŜliwości prawne posiada Kierownik MOPS wobec dłuŜników alimentacyjnych? 
 
Marta Niewczas Kierownik MOPS: 
− działania te głównie sprowadzają się do współpracy z Komornikiem, i wynikają z ustawy, 
− poza tym przy pomocy Urzędu Pracy  podejmowane mogą być próby aktywizacji zawodowej dłuŜników 

alimentacyjnych, 
− jeśli dłuŜnik uchyla się od płacenia alimentów moŜna wystąpić do Wydziału Komunikacji w Starostwie 

o zatrzymanie prawa jazdy, 
− moŜna teŜ wystąpić do sądu ze wskazaniem innych osób mogących płacić alimenty, spokrewnionych 

z dłuŜnikiem, 
− w Szczecinku wypłacane są zaliczki alimentacyjne dla ok.400 osób, 
− działania przewidziane w ustawie obecnie mogą mieć zastosowanie do ok. 200 dłuŜników alimentacyjnych. 
 
Danuta Kadela Wiceprzewodnicz ąca Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 
− projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/269/08 
w sprawie  upowa Ŝnienia Kierownika Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 

podejmowania działa ń wobec dłu Ŝników alimentacyjnych.  
 
Ad. 13.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− zapytał, co oznacza sformułowanie „nie zapewnia całodobowego dozoru lokalu” uŜyte w paragrafie 19 

proponowanej uchwały? 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zapytał co oznacza określenie „za wyjątkiem schronienia” uŜyte w paragrafie 1 pkt 3 proponowanej 

uchwały? 
 
Janusz Rautszko radny: 
− stwierdził, Ŝe jego zdaniem chodzi o to, Ŝe osobom czasowo przebywającym na terenie miasta Szczecinek 

Dom moŜe świadczyć usługi, za wyjątkiem udzielania im schronienia. 
 
Bogumił Kłyk radny: 
− zapytał na czym polegać będzie „pomoc ambulatoryjna”, o której mowa w paragrafie 1 pkt 6 podpunkt 6 

proponowanej uchwały? 
 
Marta Niewczas Kierownik MOPS: 
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− załoŜeniem jest, Ŝe usługi dostępne będą dla kaŜdego, kto się zgłosi, bez pytania i legitymowania, 
− natomiast schronienie zapewnione będzie tylko dla stałych mieszkańców Szczecinka, co jest zgodne 

z ustawą, 
− obowiązek świadczenia pomocy ambulatoryjnej w tego typu placówce wynika z ustawy, 
− ogranicza się to jednak tylko do zapewnienia podstawowych środków opatrunkowych, pobieranych na 

ryzyko korzystającego, 
− nie będzie opieki lekarskiej i pielęgnacyjnej, 
− paragraf 19 oznacza, Ŝe nie będzie dozoru ochroniarskiego, 
− kaŜdy pensjonariusz będzie odpowiadał za zajmowane pomieszczenie, 
− w noclegowni jest dozór całodobowy, 
− w tym obiekcie jednak zapewnienie dwóch dozorców znacznie podniosłoby koszty funkcjonowania Domu dla 

bezdomnych. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− zachęcił radnych do osobistego obejrzenia nowo otwieranego Domu dla bezdomnych, 
− jego realizacja to wypełnienie zadania własnego gminy, 
− tam działa juŜ wolontariat, 
− delegacja ze Szwecji wysoko i bardzo pozytywnie oceniła ten obiekt. 
 
Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 
− projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/270/08 
w sprawie  organizacji oraz szczegółowych zasad pon oszenia odpłatno ści za pobyt  

w Domu Dla Bezdomnych „Zacisze”. 
 

 
Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach od godz. 11:10 do 11:40 
Obrady zostały wznowione o godz. 11:45 
Po przerwie obecnych 21 radnych ( do zebranych dołączył spóźniony radny Wiesław Drewnowski). 
 
Ad. 14.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− średnie wynagrodzenie z kwoty 2.600 zł po proponowanej podwyŜce wzrośnie do kwoty 2.900 zł. 
 
Ryszard Kabat radny: 
− odnosząc się do omawianej oraz do następnej uchwały stwierdził, ze stawka najniŜszych wynagrodzeń nie 

budzi zastrzeŜeń,  
− czy zasadna jest natomiast tak duŜa róŜnica w wycenie wartości punktów pomiędzy grupami pracowników 

określonymi w obu uchwałach? 
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− czy w uchwałach chodzi o pracowników administracji i obsługi, czy takŜe o pracowników merytorycznych, tj. 
nauczycieli? 

 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
− wartość jednego punktu w istocie jest mała, dlatego Komisja sugerowała, aby takŜe w przyszłym roku tę 

wartość ponownie zwiększyć. 
 
Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 
− uchwały dotyczą tylko pracowników administracyjnych i obsługi, a nie nauczycieli, 
− poprzednie wynagrodzenie ustalono w 2006r., 
− wartość jednego punktu w obu przypadkach wzrasta o 1 zł, 
− procentowo w większym stopniu wzrasta natomiast stawka najniŜszego wynagrodzenia pracowników szkół 

miejskich i przedszkola publicznego, 
− w szkołach jest to wzrost o 17%, w ZBSiP wzrost o 12%. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/271/08 
w sprawie ustalenia najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej katego rii zaszeregowania 

oraz zaakceptowania warto ści jednego punktu dla pracowników  
Zakładu Bud Ŝetowego Szkół i Przedszkoli w Szczecinku. 

 
Ad. 15.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem  dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIV/272/08 
w sprawie  ustalenia najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej katego rii zaszeregowania 

oraz zaakceptowania warto ści jednego punktu dla pracowników zatrudnionych w s zkołach 
i przedszkolu, prowadzonych przez Miasto Szczecinek . 

 
Ad. 16.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Ryszard Kabat radny: 
− sama zmiana stawek jest słuszna, 
− pytanie, ile w skali roku występuje samowolnych, bez zgłoszenia, zajęć pasa drogowego? 
− w jaki sposób jest to egzekwowane ? 
 
Anna Mista Kierownik Referatu TI: 
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− tu nie chodzi o stawki np. za ustawienie rusztowania, ale za umieszczenie urządzenia w pasie drogowym, 
− w tym roku nie wydano Ŝadnej decyzji w sprawie samowolnego zajęcia pasa drogowego, poniewaŜ jest to 

sprawdzane i egzekwowane na bieŜąco, 
− ustawa dopuszcza maksymalną stawkę 200 zł/m2, w Szczecinku dotychczas było to 6 zł/m2, proponuje się 

obecnie stawkę w wysokości 50 zł/m2. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zapytał, czy stawka 0,14 zł/m2 za zajęcie miejsca postojowego „koperta” dotyczy doby? 
 
Anna Mista Kierownik Referatu TI: 
− miejsce postojowe to 5m x 2,5m czyli 21,5m2, 
− koszt za jedną dobę wynosi więc 1,75 zł, miesięcznie 52,50 zł – 54,00 zł, rocznie 638,75 zł, 
− powiat ma stawkę 0,50 zł, czyli rocznie 2.200 zł. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− czy miejsce postojowe „koperta” moŜe mieć mniejsze wymiary? 
 
Anna Mista Kierownik Referatu TI: 
− najmniejsze miejsce postojowe moŜe mieć wymiary 2,20m x 4,50m. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIV/273/08  
w sprawie zmiany uchwały nr XVII/163/04 Rady Miasta  Szczecinek z dnia 14 czerwca 2004r. 

w sprawie wysoko ści stawek opłat za zaj ęcie pasa drogowego. 
 

Ad. 17.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− zwrócił uwagę na dwa błędy literowe (nie merytoryczne) w paragrafie 1 pkt i paragrafie 2 proponowanej 

uchwały, 
− w obu przypadkach zamiast słów „złote” powinno być „złotych”. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− w formie autopoprawki wniósł o sprostowanie zapisu w uzasadnieniu projektu uchwały, 
− w trzecim akapicie dotyczącym załącznika nr 2 zamiast treści „2 działki …” powinno być „3 działki…” 
 
Bogumił Kłyk radny: 
− czy w grę wchodzą teŜ grunty pozostające w czyimś uŜytkowaniu wieczystym, czy Miasto jest właścicielem 

wszystkich przekazywanych nieruchomości? 
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Tomasz Piesik Kierownik Referatu GN: 
− wszystkie nieruchomości wymienione w uchwale są własnością Miasta, 
− nie ma wśród nich uŜytkowania wieczystego, jedynie umowy najmu. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę nr XXIV/274/08 
w sprawie  wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Towa rzystwa Budownictwa Społecznego 

Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aport u) w formie nieruchomo ści  
stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 
Ad. 18.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 
  
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę nr XXIV/275/08 
w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 
Ad. 19.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał, Ŝe chodzi o „Mysią Wyspę” i otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− róŜnica pomiędzy wartościami zamienianych działek wynosi 20.500 zł, 
− Miasto dopłaci tę róŜnicę, 
− przejęcie przez Miasto „Mysiej Wyspy” powiększy infrastrukturę turystyczną Szczecinka. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− przy omawianej zamianie z ramienia Nadleśnictwa Szczecinek występuje w roli dotychczasowego 

właściciela „Mysiej Wyspy”, 
− teren ten zawsze oznaczony był jako miejsce turystyczne, 
− po zamianie nadal będzie pełnił taką rolę, choć zmieni się właściciel działki. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− przy omawianej uchwale reprezentuje Miasto jako dotychczasowy właściciel działki w Kwieciszewie, 
− jest to działka leśna i zadrzewiona, dlatego zamiana jest logiczna i zasadna, 
− zamiana jest kompatybilna z dokumentami strategicznymi Miasta, 
− potrzebne jest jeszcze przejęcie przez Miasto części sołectw Trzesieka i Świątki, poniewaŜ to na razie 

jeszcze tereny leŜące na obszarze gminy, 
− podziękował Panu Januszowi Rautszko, bez którego zaangaŜowania i udziału zamiana mogłaby się nie 

udać. 



- 12 - 

 
Janusz Rautszko radny: 
− grunty w Kwieciszewie leŜą na terenie Nadleśnictwa Czarnobór,  
− będzie to więc transakcja trójstronna. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIV/276/08 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści . 

 
Ad. 20.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIV/277/08 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści.   

 
Ad. 21.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Bogumił Klyk radny: 
− poinformował, Ŝe proponowane sprostowanie błędu następuje na jego wniosek, 
− uchwała dotyczy bowiem siostry radnego, dlatego poprosił o wyłączenie go z głosowania. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  
W głosowaniu nie wziął udział radny Bogumił Kłyk, obecny na sali obrad. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIV/278/08 
w sprawie sprostowania bł ędu pisarskiego w uchwale Rady Miasta Szczecinek Nr XLIII/410/06 z dnia 
4października 2006r. w sprawie uchwalenia miejscowego p lanu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Koszali ńska-1” w Szczecinku.  
 

Ad. 22.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− chodzi o zmianę uwzględniającą moŜliwość budowy w przyszłości drugiej nitki ul. Jana Pawła II. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− nie chodzi o nowy plan, tylko jego zmianę, 
− to strategiczna część miasta, 
− będzie moŜna uruchomić budowę parkingów oraz rozbudowę istniejącego obiektu naleŜącego obecnie do 

Pana Zygmunta Kiełbasy, poprzez przesunięcie Centrum Handlowego w kierunku ul. Kisielewskiego 
z pozostawieniem wysokiego parteru na miejsca parkingowe, 

− proponowana zmiana to ukłon wobec radnych opozycyjnych, optujących za budową w przyszłości drugiej 
nitki ul. Jana Pawła II, 

− poza tym zmiana ta daje moŜliwość szybkiego uporządkowania tego terenu. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− jest zwolennikiem budowy drugiej nitki ul. Jana Pawła II, 
− zaproponowane rozwiązanie w zupełności go jednak zadowala, 
− wielki ukłon za to w stronę Burmistrza, 
− czas zweryfikuje właściwe potrzeby komunikacyjne w tej części miasta.  
 
Ze względu na brak dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIV/279/08 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego „Mierosławskiego”  

w Szczecinku. 
  
Ad. 23. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  
− Uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 24. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od 16.09.2008r.do 24.10.2008r. 

W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma: 
− informacja Urzędu Skarbowego w Koszalinie w sprawie prawidłowości złoŜonego oświadczenia 

majątkowego, którego treść Przewodniczący RM odczytał; 
− Raport Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z postępów realizacji projektu „Gospodarka Wodno-Ściekowa 

w Dorzeczu Parsęty”, Raport do zapoznania się w Biurze Rady Miasta; 
− w sprawach  mieszkaniowych wpłynęło 11 wniosków i podań osób ubiegających się o przydział mieszkań do 

remontu, które skierowane zostały do Komisji Problemów Społecznych; 
− wniosek p. Jakuba Gontarza zam. ul. Piłsudskiego 37/1 w Szczecinku o dofinansowanie zakupu pompy 

insulinowej w kwocie 20% jej wartości tj. 3 357 zł; Przewodniczący RM wyjaśnił, Ŝe poza własną dietą nie 
ma Ŝadnych kompetencji finansowych, ale zachęcił radnych do indywidualnego wsparcia wnioskodawcy. 

 
Przewodniczący Rady Miasta ponadto: 
− przedstawił informację w sprawie oświadczeń majątkowych radnych stwierdzając, Ŝe wszyscy radni złoŜyli 

oświadczenia majątkowe w terminie, i Ŝe dotychczas Urząd Skarbowy nie wniósł Ŝadnych uwag. Urząd 
Skarbowy ma jednak na to czas do 30.10.2008r., 

− poinformował o wzięciu udziału w Forum Przewodniczących Rad Gmin i Rad Powiatów, które odbyło się 
w Wałczu, uczestnicy Forum w glosowaniu nie wyrazili chęci sformalizowania tego gremium, decydując się 
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na spotkania dwa razy do roku, raz w którejś z gmin na obszarze województwa bliŜej Szczecina, innym 
razem w którejś z gmin na obszarze województwa w części „koszalińskiej”, 

− poinformował o piśmie oferującym uruchomienie Ŝłobka w Szczecinku, które wpłynęło jednak dopiero w dniu 
sesji i dlatego nie było czasu na dokładne zapoznanie się z jego treścią. 

 
Ad. 25. Wnioski i zapytania radnych.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− poprosił radnych o zgłaszanie pytań i wniosków. 
 
Andrzej jaszczur radny: 
− wniósł o rozwaŜenie moŜliwości wprowadzenia stref ograniczonego parkowania, 
− i na ile to moŜliwe, przyspieszenie prac nad tym projektem. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− to dobry pomysł, 
− prace nad tym pomysłem powinny rozpocząć się niezwłocznie, 
− konieczna będzie jednak opinia i pomoc mecenasa Czesława Podkowiaka. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− kiedy i na jakich zasadach nastąpi otwarcie Regionalnego Centrum Tenisowego? 
− jaki jest wynik finansowy funkcjonowania tramwajów wodnych? 
Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 
protokołu. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− Regionalne Centrum Tenisowe ma juŜ pozwolenie na uŜytkowanie i jest dostępne dla korzystających, 

prowadzone są zajęcia, 
− jedynie na jednym korcie trwają prace porządkowe ze względu na zalanie obiektu, jakie miało miejsce, 
− korty zostały przekazane do spółki Aqua-Tur , dlatego nie będzie korzystania z kortów za darmo przez dzieci 

i młodzieŜ, 
− w cenniku znajdują się jednak bardzo preferencyjne ceny. 
 
Romuald Szkił ądź Dyrektor Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczec inku; 
− kursowanie rozkładowe tramwaj wodny zakończył 26.10.2008r., 
− w dalszym ciągu realizowane są jednak rejsy czarterowe,  
− Ŝegluga w ograniczonej formie będzie jeszcze w tym roku prowadzona, 
− pełne rozliczenie kosztów Ŝeglugi moŜliwe będzie dopiero na koniec roku, 
− szacunkowo w tym roku wpływy będą o 40% większe niŜ w ubiegłym. 
 
Robert Duszy ński Prezes Aqua-Tur Sp. z o.o. w Szczecinku: 
− zasady korzystania z kortów są proste, kto płaci ten korzysta, 
− nie moŜna stosować róŜnych cen dla mieszkańców Szczecinka i przyjezdnych, 
− moŜna róŜnicować ceny ze względu na porę dnia,  
− dzieci i młodzieŜ płacą 50% ceny, resztę dofinansowuje Miasto, 
− szacunkowy deficyt w 2009r. moŜe wynieść 250 tys. zł. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− pytanie do Dyrektora Komunikacji Miejskiej, czy w dniu 1 listopada oraz w niedzielę 2 listopada będą 

zapewnione dodatkowe kursy autobusów miejskich? 
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Romuald Szkił ądź Dyrektor Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczec inku: 
− juŜ od piątku, tj. od 31 października Komunikacja zwiększa liczbę kursów autobusowych, dotyczy to linii nr 2, 

nr 4 i nr 5, 
− na pewno w tych dniach Komunikacja Miejska stanie na wysokości zadania. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− wieloletnia praktyka potwierdza, Ŝe firma daje sobie z tym radę. 
 
Ad. 26.  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 12:55 zamknął XXIV sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołował:        Przewodniczący RM: 
 
Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


